

Student Name: \_\_\_\_\_  
學生姓名 \_\_\_\_\_

Student Number: \_\_\_\_\_  
學生編號

1	8							A
---	---	--	--	--	--	--	--	---

## Declaration 聲明書

**Please upload the duly completed and signed form to HKCC OAA system ([www.hkcc-polyu.edu.hk/hkccoaa](http://www.hkcc-polyu.edu.hk/hkccoaa)) from 17 to 20 July 2018.**

**請填妥及簽署本聲明書，並於 2018 年 7 月 17 日至 20 日上載到本院網上系統 OAA ([www.hkcc-polyu.edu.hk/hkccoaa](http://www.hkcc-polyu.edu.hk/hkccoaa))。**

### Part I Declaration by Student 第一部分 學生本人聲明

This offer is subject to my fulfillment of the minimum entry requirements of the programme. In case of discrepancies found in my application, my enrolment on the programme will be nullified, and all fees paid will not be refunded.

I have noted, understood and agreed to the conditions stated in the 'Application for Refund of Registration Fee' of the "Freshman Guide: Programme Registration and Useful Information". I also understand that in case the payment is void or rejected by the bank, a handling fee of HK\$105 will be charged; otherwise, my enrolment on the programme will be nullified.

本人已符合課程之最低入學要求，若我的申報有錯誤或誤導資料，我的學籍將會被取消，而已繳費用一概不會退還。

本人已知悉、明白並同意《新生指南：註冊及入學資訊》「申請退還註冊費」中有關退還註冊費的條款。另外，如在任何情況下，所繳款項無效或被銀行撤回，本人須繳付手續費港幣 105 元，否則我的學籍將會被取消。

Signature of Student 學生簽署：\_\_\_\_\_ Date 日期：\_\_\_\_\_

### Part II Declaration by Parent / Guardian of Student 第二部分 父母／監護人聲明

**(For students aged under 18 years old on 16 July 2018 only. Besides uploading this form onto OAA, you are also required to submit the original copy when you come for programme registration at PolyU Hung Hom Bay Campus in mid-August.**

**只適用於 2018 年 7 月 16 日未滿 18 歲的學生。除將本表格上載 OAA 外，你亦須於 8 月中到理大紅磡灣校園辦理入學註冊時遞交正本。)**

Agreement is given by me for the student, \_\_\_\_\_ (full name of the student in English), date of birth \_\_\_/\_\_\_/\_\_\_\_ (DD / MM / YYYY), to enrol on a full-time programme at HKCC. I understand that this offer is subject to his / her fulfillment of the minimum entry requirements of the programme. In case of discrepancies found in his / her application, his/her enrolment on the programme will be nullified, and all fees paid will not be refunded.

I have noted, understood and agreed to the conditions stated in the 'Application for Refund of Registration Fee' of the "Freshman Guide: Programme Registration and Useful Information".

本人同意學生，\_\_\_\_\_ (學生中文全名)，出生日期 \_\_\_/\_\_\_/\_\_\_\_ (日/月/年)，入讀香港專上學院的全日制課程，並確定他／她已符合課程的最低入學要求，若他／她的申報有錯誤或誤導資料，其學籍將會被取消，而已繳費用一概不會退還。

本人已知悉、明白並同意《新生指南：註冊及入學資訊》「申請退還註冊費」中有關退還註冊費之條款。

Name of Parent / Guardian 父母或監護人姓名：\_\_\_\_\_

Signature of Parent / Guardian 父母或監護人簽署：\_\_\_\_\_

Relationship with the student 與學生關係：\_\_\_\_\_

Contact No. 聯絡電話：\_\_\_\_\_ Date 日期：\_\_\_\_\_